
如何申請?

研究生院將對申請人報名資格進行初審

  初審通過後轉課程所屬院所進行遴選

Fill in application information

Upload required documents

Pay application fee 

獲院所遴選之申請人，可參加入學考試，

考試後根據考試成績及科研背景等擇優錄取

EMAIL：SGS@MUST.EDU.MO
TEL:(ʃʀɾ)ʃʃʄʂɽɽʁɽ

重要步驟
1提交網上申請

Submit an online application

填寫報名資料

上載報名檔

繳交報名費用

2初審及遴選

3入學考試

1.本校並未與任何機構合作進行招生，所有申請人應自行在本校網上報名系統開戶報名。

2.所有報名程式須於報名截止日期前完成，否則將不能進入初審及院所遴選程式。

3.有關入學考試等詳情，請參閱本大學網頁: 入讀科大>碩士及博士學位>入學考試。

備註：

Initial assessment and selection process:

Applicants will be proceeding through the initial assessment by the School of
Graduate Studies Applicants who pass the initial assessment will proceed to 
the selection process of intended Faculties/Institutes .
(Not all applicants will have the opportunity to pass the selection process.)

(報名前，請先詳細閱讀本招生簡章及其他入學申請檔。詳情請參閱本大學網頁: 入讀科大>碩士及博士學位。

所有申請人須透過本大學網上報名系統提交網上申請，報名系統的關閉時間為報名截止日當天的下午六時正。)

(https://oas.must.edu.mo/admission/index.htm) 

  HOW TO APPLY

(Please go through the Postgraduate Prospectus and other admission documents before application.

For details, please refer to the University website at: Admission> Postgraduate programs.)

All applicants must login to the Online Application System to submit the 
 online application before 6pm on the date of the application deadline.
The University did not collaborate with any Institutes/organizations for 
admission; 
all applicants should submit application via the Online Application System.

https://oas.must.edu.mo/admission/index.htm


